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Or.0012.1.1.2021 
 

 

 

 

Protokół Nr 18/21 
wspólnego posiedzenia Komisji Rewizyjnej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Komisji 

Rozwoju Lokalnego i Budżetu oraz Komisji 

Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych 

działających przy Radzie Miejskiej w Drohiczynie 

w dniu 22 lutego 2021 r. 
 

 

 

Wspólne posiedzenie w/w Komisji działających przy Radzie Miejskiej w Drohiczynie odbyło 

się w Miejsko Gminnym Ośrodku Kultury w Drohiczynie i trwało od godz. 900 do godz. 1127. 

 

 

Ad. l. 
 

Posiedzeniu przewodniczyła Stanisława Urbańska - Przewodnicząca Komisji Rozwoju 

Lokalnego i Budżetu. Prowadząca dokonała otwarcia posiedzenia, powitała wszystkich 

zebranych radnych, p. A. Chrzanowską – Laszuk – Skarbnik Gminy, p. W. Borzyma - 

Burmistrza Drohiczyna oraz Kierownik Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej i 

Środowiskowego Domu Samopomocy w Putkowicach Nadolnych – p. B. Renda. 

 

Radni obecni na posiedzeniu (listy obecności w załączniku nr 1). 

 

Komisja Rewizyjna 

1. Waldemar Żero 

2. Tadeusz Niemyjski 

3. Antoni Zagubień     
 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 

1. Andrzej Miłkowski 

2. Radosław Sorokosz 

3. Leon Buśko 

 

Komisja Rozwoju Lokalnego i Budżetu 

1. Stanisława Urbańska   

2. Urszula Tomasik 

3. Wojciech Wojtkowski 

 

Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych 

1. Andrzej Kosiński 

2. Barbara Pogorzelska 

3.   Małgorzata Sierociuk 

4. Jan Kobus 

5. Józef Daniluk 
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Ad. 2. 

Przewodnicząca posiedzenia zapoznała zebranych z porządkiem wspólnych obrad Komisji, 

który przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad oraz protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

3. Sprawozdanie z działalności Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Drohiczynie za 2020 rok. 

4. Sprawozdanie z działalności Środowiskowego Domu Samopomocy w Putkowicach 

Nadolnych za 2020 rok. 

5. Sprawozdanie z realizacji  Programu Aktywności Lokalnej dla Gminy Drohiczyn na 

lata 2017 - 2020 za rok 2020. 

6. Sprawozdanie z realizacji Programu Wspierania Rodziny w Gminie Drohiczyn na lata 

2018 - 2020 za rok 2020. 

7. Sprawozdanie z wdrażania  Gminnej Strategii Integracji i Rozwiązywania Problemów 

Społecznych  na lata 2012 - 2020 w roku 2020. 

8. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 

oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2014 - 2020 w roku 2020. 

9. Opiniowanie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie Gminy na 2021 r., 

b) zasad ustalania i wysokości diet dla radnych Rady Miejskiej w Drohiczynie, 

c) przyjęcia Programu Wspierania Rodziny w Gminie Drohiczyn na lata 2021 – 2023, 

d) przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz 

Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2021 – 2027, 

e) przyjęcia do realizacji projektów współfinansowanych ze środków Regionalnego 

Programu Operacyjnego Województwa Podlaskiego na lata 2014 – 2020, 

f) przyjęcia do realizacji projektu „Utworzenie żłobka na terenie gminy Drohiczyn” 

współfinansowanego ze środków Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Podlaskiego na lata 2014 – 2020, 

g) rozpatrzenia petycji w sprawie uzyskania przez Rząd RP pisemnych gwarancji od 

producentów szczepionek na COVID – 19 w zakresie ponoszenia kosztów 

prawnych i finansowych występowania niepożądanych odczynów 

poszczepiennych, 

h) rozpatrzenia petycji – listu otwartego w związku z potencjalnym zagrożeniem 

groźnej dla zdrowia „szczepionki”, 

i) rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Drohiczyna, 

j) terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. 

10. Wolne wnioski. 

11. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodnicząca posiedzenia S. Urbańska poddała pod głosowanie powyższy porządek obrad: 

 za przyjęciem porządku - 15 osób, 
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 przeciw - nie było, 

 wstrzymało się - nie było. 

 

W głosowaniu jawnym członkowie komisji przyjęli porządek posiedzenia jednogłośnie. 

Przewodnicząca poinformowała członków komisji o wyłożonym protokole z poprzedniego 

posiedzenia komisji w dniu 29.12.2020 r. 

Przewodnicząca zwróciła się do radnych z pytaniem, czy są uwagi do protokołu. 

Uwag do protokołu nie wniesiono. 

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie powyższy protokół: 

 za przyjęciem protokołu – 15 osób, 

 przeciw - nie było, 

 wstrzymało się – nie było. 

 

W głosowaniu jawnym Komisje przyjęły protokół z poprzedniego posiedzenia komisji 

jednogłośnie. 

 

 

Ad. 3. 4. 5. 6. 7. 8. 

 

Przewodnicząca posiedzenia poprosiła o zabranie głosu Kierownik Miejsko Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej i Środowiskowego Domu Samopomocy w Putkowicach 

Nadolnych – p. Bożenę Renda, w celu omówienia sprawozdań: 

 

 Sprawozdanie z działalności Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Drohiczynie za 2020 rok (zał. nr 2). 

 Sprawozdanie z działalności Środowiskowego Domu Samopomocy w Putkowicach 

Nadolnych za 2020 rok (zał. nr 3). 

 Sprawozdanie z realizacji  Programu Aktywności Lokalnej dla Gminy Drohiczyn na 

lata 2017 - 2020 za rok 2020 (zał. nr 4). 

 Sprawozdanie z realizacji Programu Wspierania Rodziny w Gminie Drohiczyn na lata 

2018 - 2020 za rok 2020 (zał. nr 5). 

 Sprawozdanie z wdrażania  Gminnej Strategii Integracji i Rozwiązywania Problemów 

Społecznych  na lata 2012 - 2020 w roku 2020 (zał. nr 6). 

 Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 

oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2014 - 2020 w roku 2020 (zał. nr 7). 

 

Kierownik szczegółowo omówiła każde ze sprawozdań, a następnie zwróciła się do radnych, 

czy są pytania? 

Radny Daniluk poruszył sprawę rodziny na terenie Gminy Drohiczyn, po krótce opowiedział, 

że on jako Sołtys więcej robi i się interesuje, niż MGOPS. Poprosił Kierownik, aby się do tego 

co powiedział ustosunkowała. 

Kierownik poinformowała, że Miejsko Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Drohiczynie 

zajmuje się sprawą tej rodziny, kroki pomocy zostały poczynione, przy czym każdy ruch musi 

być zgodny z przepisami. 

Radny Daniluk twierdzi, że nieprawdą jest, co mówi pani Kierownik, a następnie zapytał, czy 

MGOPS dowozi zakupy osobom samotnym i potrzebującym? 

Kierownik odpowiedziała, że nie świadczą takich usług. 

Radna Tomasik powiedziała, że bardzo dobrze, że na terenie naszej Gminy realizowane są różne 
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projekty dla osób starszych, bo tacy ludzie są zadowoleni i jest to dla nich bardzo ważne. 

 

Więcej pytań nie było, zatem Przewodnicząca posiedzenia podziękowała p. Kierownik za 

zabranie głosu. 

 

Ad. 9. 

 

a) 

 

Przewodnicząca posiedzenia poprosiła o zabranie głosu Skarbnik Gminy – p. A. Chrzanowską 

- Laszuk odnośnie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Drohiczyn na rok 

2021. 

Skarbnik omówiła projekt uchwały (zał. nr 8). 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższego projektu. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

b) 

 

Przewodnicząca posiedzenia poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącego Rady Miejskiej – p. 

M. Rogowca, odnośnie projektu uchwały w sprawie zasad ustalania i wysokości diet dla 

radnych Rady Miejskiej w Drohiczynie. 

Przewodniczący RM omówił projekt uchwały (zał. nr 9). 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższego projektu. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

c), d) 

 

Przewodnicząca posiedzenia poprosiła o zabranie głosu Kierownik Miejsko Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej – p. Bożenę Renda, odnośnie projektów uchwał w sprawie:  

 przyjęcia Programu Wspierania Rodziny w Gminie Drohiczyn na lata 2021 – 2023, 

 przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony 

Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2021 – 2027 

Kierownik omówiła projekty uchwał zgodnie z załącznikami nr 10 i 11. 

Pytań do projektów uchwał nie było. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższych projektów. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekty uchwał. 

 

e) 

 

Przewodnicząca posiedzenia poprosiła o zabranie głosu Burmistrza Drohiczyna, p. W. 

Borzyma, w celu omówienia projektu uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji projektów 
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współfinansowanych ze środków Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Podlaskiego na lata 2014 – 2020.  

Burmistrz omówił projekt uchwały (zał. nr 12). 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższego projektu. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

f) 

 

Przewodnicząca posiedzenia poprosiła o zabranie głosu Burmistrza Drohiczyna, p. W. 

Borzyma, w celu omówienia projektu uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji projektu 

„Utworzenie żłobka na terenie gminy Drohiczyn” współfinansowanego ze środków 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Podlaskiego na lata 2014 – 2020. 

 

Burmistrz omówił projekt uchwały (zał. nr 13). 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższego projektu. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

g) 

 

Przewodnicząca posiedzenia poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącego Rady Miejskiej – p. 

M. Rogowca, odnośnie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w sprawie uzyskania 

przez Rząd RP pisemnych gwarancji od producentów szczepionek na COVID – 19 w zakresie 

ponoszenia kosztów prawnych i finansowych występowania niepożądanych odczynów 

poszczepiennych. 

 

Przewodniczący RM omówił projekt uchwały (zał. nr 14). 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższego projektu. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

h)  

 

Przewodnicząca posiedzenia poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącego Rady Miejskiej – p. 

M. Rogowca, odnośnie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji – listu otwartego w 

związku z potencjalnym zagrożeniem groźnej dla zdrowia „szczepionki”. 

 

Przewodniczący RM omówił projekt uchwały (zał. nr 15). 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższego projektu. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

i)  

 

Przewodnicząca posiedzenia poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącego Rady Miejskiej – p. 
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M. Rogowca, odnośnie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 

Burmistrza Drohiczyna. 

 

Przewodniczący RM omówił projekt uchwały (zał. nr 16). 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższego projektu. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

j)  

 

Przewodnicząca posiedzenia poprosiła o zabranie głosu Burmistrza Drohiczyna, p. W. 

Borzyma, w celu omówienia projektu uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i trybu 

uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 

Burmistrz omówił projekt uchwały (zał. nr 17). 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższego projektu. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 
 

Ad. 10. 

 

Wolne wnioski – brak. 

 

Ad. 11. 

 

Wobec wyczerpania tematów Przewodnicząca wspólnego posiedzenia komisji radna Urbańska  

zamknęła posiedzenie. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Przewodniczący Komisji: 

Komisji Rewizyjnej - Waldemar Żero 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji - Andrzej Miłkowski 

Komisji Rozwoju Lokalnego i Budżetu – Stanisława Urbańska 

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych – Andrzej Kosiński 

 

 

Protokołowała: 

Marta Nielipińska 


